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From: 5.1.2e

Sent: Wed 12/16/2020 7:20:48 AM

Subject: RE: aanpassing osiris

Received: Wed 12/16/2020 7:20:49 AM

Bij vraag 11 over merk vaccinatie zou ik nog een keuzelijst geven met de 6 vaccins die nu ingekocht zijn en

eventueel een anders categorie.

trom: EN SENcr >
Sent: dinsdag 15 december 2020 13:48

@rivm.nl>;

@rivm.nl>;

@rivm.ni>; IB

Subject: RE: aanpassing osiris

ZoalsBE aangaf hebben wij gisteren de vraag met aandoeningen gereduceerd. Aangezien er nog steeds

gewerkt wordt met BCO-uitzendkrachten met minimale medische kennis, zoals [5.1.20 zegt, lijkt het me niet reéel

nu uitgebreid te vragen naar co morbiditeit.

Op termijn zou dit wel mogelijk zijn, maar tegelijk is het op termijn misschien ook mogelijk om dit uit een centrale

registratie te halen.

In de bijlage daarom het voorstel zo als en ik dit gisteren opgesteld hebben.

Akkoord om deze vandaag naar de reg cie te sturen?

Sent: dinsdag 15 december 2020 11:18

Subject: RE: aanpassing osiris

Hallo allen,

Een uitgebreide vraag over comorbiditeit zit in wel meer Osiris vragenlijsten (bijv. listeriose) en is voor 1ZB-

verpleegkundigen op de GGD over het algemeen prima uit te vragen bij de patiént zelf (evt. onder supervisie van

de IZB-arts). In de reguliere IZB-setting levert deze vraag naar mijn idee dus geen probleem op.

Echter, de inhoudelijke, medische kennis onder de BCO-uitzendkrachten waarmee iedere GGD nu werkt, is zeer

minimaal. Voor hen zou een dergelijke vraag wel lastig te beantwoorden zijn. Dat wil zeggen, ze kunnen bij de

patiént uitvragen welke andere ziekten die heeft en met dit lijstje dan vervolgens naar de IZB-supervisor om te

vragen of die ziekte tot een van de categorieén in de osiris-vragenlijst behoort.

De vraag is dus of we t.z.t. nog steeds met een uitzendkrachtenteam werken..

Hartelijke groet,

From: JEREo civm.ol>
Sent: dinsdag 15 december 2020 08:27

@rivm.nl>;

@rivm.nl>;



986187

Subject: RE: aanpassing osiris

Hi,

IEE -n ik zijn er gisteren mbt vaccinatie vragen nog door heen gelopen.
Wat je precies wil navragen is afhankeljk van of centrale registratie er komt en zo ja dat GGDs en RIVM kunnen

inzicht in eenvoudig verkrijgen in vaccinatiestatus.

We hadden ook de lijst met aandoeningen juist gereduceerd omdat inschatting was dat dit niet ingevuld zou worden

door GGD omdat ze het dan moeten navragen bij arts.

De indeling naar verschillende aandoeningen zal sowieso niet terug komen centraal register.

AWN anderen jullie maken geen opmerking bij haalbaarheid van invullen van de lijst door GGD. Het is

natuurlijk wel zinvolle informatie, maar wellicht niet haalbaar..

orIE

From: [ERE HEDin >
Sent: maandag 14 december 2020 18:48

5.1.2e <
5.1.2e

Subject: RE: aanpassing osiris

En van mij!

From: [INNEXECNINN rivm.nl>

Sent: maandag 14 december 2020 18:03

@rivm.nl>;

Drivm.nl>;

@rivm.nl>; BREE

@rivm.nl>; @rivm.nl>

Subject: RE: aanpassing osiris

Hol IEEEEn mijn laatste toevoeging.

Groetjes, || EEE
From: 2e rivm.nl>

Sent: maandag 14 december 2020 17:57

@rivm.nl>; @rivm.nl>;

@ rivm.nl>; JERR

Subject: RE: aanpassing osiris

En in de bijlage nog een paar aanvullingen van mij.
Aan tijd ontbreekt het momenteel op de GGD’en, maar de hoop/verwachting is natuurlijk wel dat de caseload zakt

tegen de tijd dat we gaan vaccineren...

Hartelijke groet,



986187

Sent: maandag 14 december 2020 17:39

@rivm.nl>;

Drivm.nl>;

@rivm.nl>

Subject: RE: aanpassing osiris

HoIEEE

Ik zou ipv ‘geverifieerd’ ‘vastgesteld’ gebruiken. En verder ook overal een onbekend optie bijzetten.
Ik vind het lastig in te schatten hoeveel tijd/ruimte GGD’en momenteel hebben om dit goed in te vullen, maar lijkt
me wel goed om op deze uitgebreidere versie in te zetten.

Groeten,

From:[EEBE- i. >
Sent: maandag 14 december 2020 17:11

@rivm.nl>;

Subject: RE: aanpassing osiris

Importance: High

Ik heb alle jullie comments verwerkt en het voorstel aangepast. Er staan echter nog wel wat vragen in omdat ik niet

alles even goed begreep.
Gezien de tijdsdruk wil ik dit voorstel zo snel mogelijk naar de registratie cie sturen. Daarom aan jullie de vraag om

kritisch te kijken: wat is echt nodig zonder de GGD te veel te belasten.

Het is natuurlijk lastig omdat de vaccinatieplannen nog niet allemaal concreet zijn, maar tegelijk is er wel haast om

de aanpassingen in osiris door te voeren omdat dit niet goed gepland moet worden met infact en het R team

Groet

Sent: maandag 14 december 2020 15:54

To: < rivm.nl>; rivm.nl>;

@rivm.nl>; rivm.nl>;

Ca: @rivm.ni>; JEENiv 01>;
Subject: RE: aanpassing osiris

Suggestie; aangezien de hpzone nummers en osirisnummers in dezelfde getallen range komen is er geen controle meer maogelijk op

resp hpzonenr of osirisnr.

lk zou willen voorstellen om alle gerelateerde nummers op te vragen als hpzonenr. Daarvoor moeten er 5 vragen gewijzigd worden.

Ik heb even gepost bij gebruikersgroep hpzone, die zouden

dat handiger, makkelijker en minder foutgevoelig vinden.

Alle ggd's leveren aan via hpzone dus ik zie geen addertjes onder het gras.

Het zou gaan om de vragen

NCOVOsirisnrl, NCOVOsirisnrGTypel, NCOVOsirisnrGType2, NCOVOsirisnrGType3, NCOVOsirisnrGTypeO
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Groeten XEZN

Verzonden op: maandag 14 december 2020 09:37

orium. o>SCE

Onderwerp: RE: aanpassing osiris

Hoi,

Misschien te laat, maar ik zou ook merk/type vaccin toevoegen en eventueel batch nummer. En ook hoe de

vaccinatiestatus geverifieerd is (bv. zelf rapportage patiént, zelfrapportage familie/naasten,

vaccinatiebewijs/certificaat, zorgverlener (huisarts, verpleeghuisarts), vaccinatieregister).

Moeten we niet standaard aan de GGD vragen om vaccinatiestatus bij zorgverlener of vaccinatieregister (als die er

is) na te vragen? De screeningsmethode (en dus info uit OSIRIS) zal in het begin waarschijnlijk de enige manier zijn
om iets te zeggen over vaccin effectiviteit.

Groeten,

From: [IEXESEN HIEEEEIM@ civ. >
Sent: vrijdag 11 december 2020 17:42

ovo; IESE
@rivm.nl>; 5.1.2e

EE SE. EErivm.nl>

Subject: RE: aanpassing osiris

Hot EER
Ja, ik ben weer boven water (zo’n beetje) - en heb naar de vragenlijst gekeken. Ik heb vast allerlei discussies

erover gemist, maar ik heb een paar punten:

« Ik zou over onderliggend lijden een wat completer rijtje uitvragen, niet alleen de indicaties die (nu) gesteld

zijn. Dus ook bv chronische leverziekte, neurolagisch/neuromusculair. En hoort bij cardiale aandoening ook

hypertensie?
« Ik zou ook de datum van de 1° vaccinatie vragen, als er twee gegeven zijn.
« De vragen over wonen in instellingen en werkzaam gzhzorg: die vragen zitten er ook apart in: gaan we dat

dubbel uitvragen? Kunnen we voor kiezen, maar roept misschien vragen op.

* Ik neem aan dat de vaccinatievragen op basis van navragen bij de patient moeten worden ingevuld - en dat

we hopelijk ook kunnen gaan koppelen. Dat zou dan in de instructie voor de GGD erbij moeten denk ik — onder

het *?’ in Osiris.

* Reden niet gevaccineerd zijn (als er wel indicatie is): een ‘makkelijke’ manier om een indruk op te doen, en

kan eventueel info over frailty geven (niet in staat om naar huisarts te gaan bv).

Mijn recente ervaring is dat de GGD me al tweemaal vrij uitvoerig gesproken heeft, het lijkt me dat er best wat tijd
is om dingen uit te vragen nu ze zo opgeschaald zijn — bv onderliggend lijden wat completer.

Tot volgende week,
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Sent: vrijdag 11 december 2020 15:55

@rivm.nl>; A. rivm.nl>;

Drivm.nl>

@rivm.ni>; [IGEN
Subject: RE: aanpassing osiris

In de bijlage mijn input, er volgt nog wat andere feedback via EXE]

i
Sent:mm 11 decembera10:16

|

orivm o>;IEEE
Drivm.nl>

Subject: RE: aanpassing osiris

Toelichting gegeven waarom opvragen monsternummer en geboorteland patiént geen extra werk is .

Sent: donderdag 10 december 2020 16:50

@rivm.nl>

Subject: aanpassing osiris

Hierbij het wijzigingsverzoek voor de osiris vragenlijst dat ik graag morgen naar de reg cie zou willen sturen. De

vraag over het type test van ‘zelfmelders’ heb ik besproken met{ERPRen daar wacht ik nog op input van de

Daarnaast stuur ik een iets uitgebreider word document mee waarin ook een vraag genoemd wordt waarvoor de

regcie al toestemming gevraagd heeft. Dit is al aangepast in HPZone, maar moet nog in orisi aangepast worden.

Suggesties zijn welkom.

Groet,


